

artwork

الاعلانات

**get cashback
on every spend**
with stc pay cards

احصل علي استرداد نقدي مع كل
معاملة
مع بطاقات stc pay



Service	stc pay cards (Elite and Platinum)	بطاقات stc pay (Elite and Platinum)	الخدمة
Promotion	Up to 5% Cashback	حتى 5% استرداد نقدي	العرض
Duration	Valid for a limited period.	صالح لمدة محددة.	المدة
Description	Get up to 5% cashback on your stc pay card transactions.	احصل على استرداد نقدي يصل إلى 5% على معاملات بطاقة stc pay الخاصة بك	الوصف



Spend at	Elite Metal	Elite Classic & Family	Platinum & Family
International Payments in non-BHD currency			
GCC (Friday, Saturday)	5% Unlimited	4% Unlimited	3% Unlimited
Worldwide	4% Unlimited	3% Unlimited	2% Unlimited
Domestic Payments in BHD currency			
Bahrain	1% Unlimited	1% Unlimited*	1% Unlimited

Terms & conditions	الشروط والاحكام	
1. Promotion is valid from 1 st January 2025 for a limited period.	1. يسري العرض من 1 يناير 2025 ولفترة محدودة.	
2. stc pay has the right to end the promotion without prior notice after obtaining MOIC approval.	2. يحق لشركة stc pay إنهاء العرض دون إشعار مسبق بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة.	
3. stc pay has the right to modify or update the promotion rules and conditions after obtaining MOIC approval.	3. يحق لشركة stc pay تعديل أو تحديث شروط واحكام العرض بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة.	
4. Prior to any change on the promotion terms & conditions, stc pay will communicate the changes to the customers through the website, SMS or any other channel.	4. قبل إجراء أي تغيير في شروط وأحكام العرض الترويجي، ستقوم stc pay بإبلاغ العملاء بالتغييرات من خلال الموقع الإلكتروني أو الرسائل النصية القصيرة أو أي قناة أخرى.	
5. Promotion is valid for existing and new stc pay customers.	5. يسري العرض على عملاء stc pay الحاليين والجدد.	
6. Promotion is valid only if customer stc pay account is in active status.	6. العرض صالح فقط إذا كان حساب العميل stc pay نشطاً.	

7. Promotion is valid only for stc pay Physical and/or Digital card successful payment transactions.	7. العرض صالح فقط لعمليات الدفع الناجحة للبطاقة المادية و / أو الرقمية من stc pay.	
8. A transaction will be considered successful if the transaction is successfully settled with the merchant.	8. تعتبر عملية الدفع ناجحة إذا تمت تسوية المعاملة بنجاح مع التاجر.	
9. In case of cancelled transactions, chargebacks, or returns, cashback rewards will be reclaimed.	9. في حالة إلغاء المعاملات أو عمليات رد المبالغ المدفوعة أو المرتجعات، سيتم استرداد مكافآت الاسترداد النقدي.	
10. stc pay reserves the right to review the transactions related to this promotion.	10. تحتفظ stc pay بالحق في مراجعة المعاملات المتعلقة بهذا العرض الترويجي.	
11. ATM cash withdrawals will not be considered as payment transactions.	11. عمليات السحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي لن يتم اعتبارها بمثابة معاملات دفع (غير مؤهلة لعرض الاسترداد النقدي)	
12. Purchases made before the start date and purchases made after the end date are not eligible for cashbacks.	12. عمليات الشراء التي تمت قبل تاريخ بدء العرض وعمليات الشراء التي تمت بعد تاريخ انتهاء العرض ليست مؤهلة لاسترداد النقود	
13. Cashbacks are calculated based on the percentage of successful payment transactions.	13. يتم احتساب مبالغ الاسترداد النقدي على أساس النسبة المئوية لعمليات الدفع الناجحة	
14. Cashbacks are calculated on the Bahraini Dinar amounts that are successfully settled.	14. يتم احتساب الاسترداد النقدي على مبالغ الدينار البحريني التي تم تسويتها بنجاح	
15. Customer is eligible for the cashbacks as per his card type/tier (Elite Metal, Elite Black, Platinum) and his card type (Main account holder or Family card) as per the following:	15. يحق للعميل استرداد النقود وفقاً لفئة البطاقة الخاصة به (Elite Metal, Elite Black, Platinum) ووفقاً لنوع البطاقة (الخاصة بصاحب الحساب او بطاقة عائلية) كما يلي:	



Spend at	Elite Metal	Elite Classic & Family	Platinum & Family
International Payments in non-BHD currency			
GCC (Friday, Saturday)	5% Unlimited	4% Unlimited	3% Unlimited
Worldwide	4% Unlimited	3% Unlimited	2% Unlimited
Domestic Payments in BHD currency			
Bahrain	1% Unlimited	1% Unlimited*	1% Unlimited

<p>16. Happy Weekends in GCC means:</p> <p>All stc pay card international transactions that are processed in GCC countries (Saudi Arabia, Kuwait, United Arab Emirates, Qatar, and Oman) on Friday and Saturday.</p> <p>Eligible currencies: SAR, KWD, AED, QAR, OMR Eligible countries: Saudi Arabia, Kuwait, United Arab Emirates, Qatar, and Oman Eligible weekdays: Friday & Saturday</p>	<p>16. نهاية الأسبوع السعيدة لدي لدول الخليج تعني:</p> <p>جميع المعاملات الدولية لبطاقة stc pay التي تتم في دول مجلس التعاون الخليجي (المملكة العربية السعودية والكويت والإمارات العربية المتحدة وقطر وعمان) يومي الجمعة والسبت.</p> <p>العملات المؤهلة: الريال السعودي، الدينار الكويتي، الدرهم الإماراتي، الريال القطري، الريال العماني. الدول المؤهلة: المملكة العربية السعودية، الكويت، الإمارات العربية المتحدة، قطر، وعمان. أيام الأسبوع المؤهلة: الجمعة والسبت.</p>
<p>17. Cashback for Government, utility, tax, education payments is 0.5%.</p>	<p>17. الاسترداد نقدي لمدفوعات الحكومة والمرافق والضرائب والتعليم هو 0.5%.</p>
<p>18. Cashback for Petrol Station (Petrol Services) payments is 0.25%</p>	<p>18. الاسترداد نقدي لمدفوعات محطات البنزين (خدمات البنزين) هو 0.25%</p>
<p>19. Cashback is eligible for Domestic transactions worth of BD 5 (and more) and International transactions worth BD 1 (and more).</p>	<p>19. الاسترداد النقدي مؤهل للمعاملات المحلية بقيمة 5 د.ب (وأكثر) والمعاملات الدولية بقيمة 1 د.ب (وأكثر).</p>
<p>20. Platinum card domestic transactions (in BHD currency) between BHD 5 and BHD 10 are eligible for 0.50% cashback.</p>	<p>20. المعاملات المحلية ببطاقة بلاتينيوم (بالعملة البحرينية) بين 5 د.ب و10 د.ب مؤهلة للحصول على استرداد نقدي بنسبة 0.50%.</p>
<p>21. Platinum card international transactions (in GBP and EUR currencies) are eligible for 1% cashback.</p>	<p>21. المعاملات الدولية ببطاقة بلاتينيوم (بالعملات الجنيه الإسترليني واليورو) مؤهلة للحصول على استرداد نقدي بنسبة 1%.</p>

	<p>22. The cashback amount will be credited to the customer's Cashback+ Wallet automatically and instantly once the transaction is successfully settled.</p>	<p>22. سيتم إضافة مبلغ الاسترداد النقدي إلى حساب محفظة Cashback+ الاسترداد النقدي الخاص بالعميل تلقائيًا وفورًا بمجرد تسوية المعاملة بنجاح</p>	
	<p>23. stc pay is not responsible for any delays or failure to deliver the cashbacks</p>	<p>23. لا تتحمل stc pay أي مسؤولية عن أي تأخير أو فشل في تسليم المبالغ المستردة</p>	
	<p>24. Cashbacks credited to customer's Cashback+ Wallet for the calendar month will be calculated at the end of the calendar month. (i.e., starting from 1st day of the month from 00:00:01 to the last day of the month 23:59:59)</p>	<p>24. يتم احتساب مبالغ الاسترداد النقدي في حساب محفظة Cashback+ الاسترداد النقدي الخاص بالعميل في نهاية الشهر. (على سبيل المثال، بدءًا من اليوم الأول من الشهر من 00:00:01 إلى اليوم الأخير من الشهر 23:59:59)</p>	
	<p>25. stc pay, in its sole discretion, may revoke the cashbacks from customers who:</p> <ul style="list-style-type: none"> • has abused the promotion, • has violated any terms and conditions, • has performed fraudulent activity or in violation of applicable laws, • If the account became dormant. 	<p>25. يحق لشركة stc pay ، وفقًا لتقديرها الخاص ، إلغاء المبالغ المستردة من العملاء الذين:</p> <ul style="list-style-type: none"> • أساء استخدام العرض، • انتهكت أي من بنود الشروط والأحكام، • أجرى نشاطًا احتياليًا أو مخالفًا للقوانين المعمول بها، • أصبحت حساب العميل خامل (dormant). 	